

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an [Unbekannt].

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 02.08.1713

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-20236

A 135
Vir Carissime,

HANNOVER-BOCH
des Waldenbüschel 84

Incanclissima mihi fuerant litterae, quae d. 1.
Mai. ~~et~~ a. c. ad me dedisti. Multitudo
tamen negotiorum, quibus distineor, iubet, et in
posterum forte etiam iubebit ^{me in respon-}
denlo esse breviores, ^{quodammodo} in eo me nunc
etiam tardiorē efficit. Doleo iuventutem
vestram inquinari non modo turpibus Gre-
goriani fedi solennitatibus, sed etiam earum
descriptione in publicum emissā, profana
Cupidinis, Veneris, et quae non? nomina
in ignominiam Christi crucifixi et a
mortalis reprobati complectente. Bea-
tum Te censeo, si publicorum istiusmodi
scandalorum nulla sis ratione particeps.
Quantum memini Dr. Buttnerus, Diaconus
Quersfurtensis tractatu peculiari actus
Gregorianos impugnauit. Dum autem
fratrum eum in bibliopoli nostris quospiam
incidi in eiusdem auctoris ~~et~~ commen-
tationem de argumento parallelo: quare
istam his litteris adiungendam duxi.
Vale, et, quantum gratia diuinus
tibi conceditur, ^{ut omne, obsequio quod te,} porro iuuentuti
ad mentem Christi conformandae, de
diuina remuneratione certus, ^{fideliter} impende:
qualem si a te etiam accepero exhorta-
tionem fraternam, nunquam agere feram.
Hab. d. 2. Aug. 1713. Tuo Clariss. Digniss.
ad d. d. s. p. n. n. n.